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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

projekt - Protokół nr XIII/2019 

XIII (nadzwyczajna) Sesja Rady Gminy w dniu 21 października 2019 r.  

Obrady rozpoczęto 21 października 2019 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:45 

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie sesji i powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła obrady XIII sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl oraz powitała przybyłych na sesję, odczytała pismo jakie wpłynęło do 

Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl o zwołanie sesji, które stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu, dodała jeszcze, że na wspólnej Komisji, w ubiegły czwartek, Rada 
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rozpatrywała przedmiotową opinię i wypracowała podstawy opinii, która dzisiaj będzie 

zatwierdzana, do przedmiotowego wniosku jest również porządek obrad, który odczytam: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie opinii w sprawie możliwości i formy podjęcia współpracy z działającą na Wyspie  

    Edwarda firmą MAX Restauracje Jarosław Jakubiak. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Nie wniesiono zmian do zaproponowanego porządku obrad. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz 

Radnych obecnych na dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 15 Radnych, 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał  

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Pani Przewodnicząca, muszę się przyznać, po raz 

pierwszy nie przeczytałam czegoś co nam zostało zadane, nie zapoznałam się, jeszcze 

wczoraj wieczorem kiedy wróciliśmy z uroczystości patriotycznych sprawdzałam, ten 

protokół nie był dostępny, pojawił się jeszcze późniejszym wieczorem, co zauważyłam 

dopiero gdzieś koło siódmej, a że miałam inne swoje obowiązki, więc nie, nie przeczytałam, 

trochę nas chyba Państwo przeceniają, że protokół z sesji z dnia 2 września, Państwo 

pamiętają, była to długa sesja, protokół ma 70 stron, co zdążyłam zauważyć, natomiast nie, 

nie byłam go w stanie przeczytać 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy są jeszcze uwagi, myślę, że to 

można również wyrazić swoją opinią w głosowaniu   
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XI sesji Rady Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak 

 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Grześkowiak 

 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo,   

informacje dotyczące wyborów do Sejmu i Senatu RP zarządzonych na dzień                         

13 października 2019 r. 
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FREKWENCJA WYBORCZA - SEJM i SENAT RP    

      

 OBWÓD 

LICZBA 
UPRAWNIONYCH 

WYBORCÓW 

LICZBA 
GŁOSUJĄCYCH 
WYBORCÓW 

LICZBA GŁOSÓW 
WAŻNYCH 

FREKWENCJA 
w % 

 NR 1 ZANIEMYŚL, UL. POZNAŃSKA 28 1465 856 836 58,43 

 NR 2 ZANIEMYŚL, UL. SIENKIEWICZ 3 2076 1488 1474 71,68 

 NR 3 CZARNOTKI 47A 801 477 466 59,55 

 NR 4 ŚNIECISKA, UL. KOŚCIELNA 2 960 498 490 51,88 

 RAZEM GMINA 5302 3319 3266 62,60 

 

KOMITETY - kandydaci: 

• KW POLSKIEGO STRONNICTWA LUDOWEGO otrzymali w skali Gminy 461 

głosów tj. 14,11% 

• KW PRAWA I SPRAWIEDLIWOŚCI – 1109 tj. 33,95% 

• KW SOJUSZU LEWICY DEMOKRATYCZNEJ – 477 tj. 14,6% 

• KW KONFEDERACJI WOLNOŚĆ I NIEPODLEGŁOŚĆ – 359 tj. 10,99 % 

• KKW KOALICJI OBYWATELSKIEJ PO . N IPL ZIELONI – 832 tj. 25,47% 

• KW AKCJI ZAWIEDZIONYCH EMERYTÓW I RENCISTÓW – 28 tj. 0,008% 

jeżeli chodzi o podsumowanie z naszego okręgu wyborczego do Sejmu dostali się z:  

• POLSKIEGO STRONNICTWA LUDOWEGO Pan Tomczak Jacek Jerzy, otrzymał u 

nas 107 głosów, w Gminie Zaniemyśl; 

• PRAWA I SPRAWIEDLIWOŚCI Pan Hoffmann Zbigniew Grzegorz 374 głosy, 

Czarnecki Witold Wojciech 141 głosów, Dolata Zbigniew 179 głosów i Bartosik 

Ryszard otrzymał we wszystkich obwodowych komisjach Gminy Zaniemyśl 19 

głosów; 

•  SOJUSZU LEWICY DEMOKRATYCZNEJ Pan Tomaszewski Tadeusz, który 

otrzymał u nas 78 głosów; 

• jeżeli chodzi o KONFEDERACJĘ WOLNOŚĆ I NIEPODLEGŁOŚĆ to żaden                      

z kandydatów nie został Posłem;   
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• KOALICJA OBYWATELSKA PO . N IPL ZIELONI wprowadziła do Sejmu Pana 

Nowaka Tadeusza Piotra, u nas otrzymał 389 głosów i Panią Hennig-Kloska Paulinę, 

która otrzymała u nas 103 głosy;  

jeżeli chodzi o Senat, Szanowni Państwo mieliśmy na karcie wyborczej czterech kandydatów, 

jeden wchodzi, jak Państwo wiecie, największą ilość głosów u nas otrzymał ARNDT Paweł 

Antoni KKW KOALICJA OBYWATELSKA PO . N IPL ZIELONI, 1423 tj. 43,47%, Pan GAWEŁ 

Robert Kazimierz KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ otrzymał 1113 głosy tj. 34%, JURGA Michał 

Aleksander otrzymał 498 głosów tj. 15,21 % KW KONFEDERACJA I NIEPODLEGŁOŚĆ                   

i PIASECKI Mirosław KWW KANDYDATA NIEZALEŻNEGO MIROSŁAWA PIASECKIEGO 

otrzymał 239 głosów tj. 7,30%, Senatorem z naszego okręgu został wybrany Pan ARNDT Paweł 

Antoni 

informacje dotyczące zarządzeń zmieniających budżet 

w okresie między sesjami wydałem dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2019 rok: 

 

z 01.10.2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami na wydatki 

związane z działalnością Rady Gminy 250,00 zł.  

 

Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o 

których poinformował Wojewoda Wielkopolski: 

- o zmniejszeniu planu dotacji celowej o kwotę 9.500,00 zł., środki te przeznaczone są  na 

realizację czynności z zakresu administracji rządowej zleconych ustawą Prawo o aktach stanu 

cywilnego, ustawą o ewidencji ludności oraz ustawą o dowodach osobistych; 

- o zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 141.818,00 zł., środki te przeznaczone są  

realizację ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci, 

 

z 11.10.2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami: 

- na zapłacenie opłaty za umieszczenie w pasie drogowym drogi powiatowej sieci 

wodociągowej wraz z przyłączami 470,00 zł; 

- na częściowe opłacenie najmu iluminacji świątecznych 5.000,00 zł; 

- w ramach wydatków na przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu przeniesiono między 

paragrafami ogólną kwotę 4,77 zł. Dodatkowo na zadanie to przeznaczono środki własne                  

w wysokości 2,26 zł; 

- zmniejszono o kwotę 2,26 zł środki rezerwy ogólnej; 

- na wydatki związane z poniesieniem opłaty za pomiar promu w Zaniemyślu na rzecz Urzędu 

Żeglugi Śródlądowej w Bydgoszczy 1.400,00 zł. 
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Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono dotacje celowe,                                  

o przyznaniu których poinformował Wojewoda Wielkopolski na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego oraz na pokrycie kosztów postępowania                   

w sprawie jego zwrotu 216.527,57 zł.;   

 

informacje z zakresu realizacji tegorocznego budżetu 

• 10 października dokonano częściowego odbioru robót związanego z budową sieci 

kanalizacji sanitarnej  dla miejscowości Śnieciska, odbiorowi podlegał ostatni kolektor 

grawitacyjny, ostatni kolektor w tym zakresie wodociągu, przepompownia ścieków                 

i studzienki kanalizacyjne rewizyjne na przykanaliku, przypomnę, ze zakończenie prac 

zgodnie z umową przypada na dzień 30 listopada 2019 r., całości inwestycji, a wykonawcą 

jest firma BUDMEX z Kalisza, na dzień dzisiejszy, jeżeli chodzi o tą inwestycję, mamy do 

odbioru jeszcze wodociąg na całej ulicy Kwiatowej, który jest już zrealizowany, ale jeszcze 

nie odebrany i nakładki plus uzupełnienia asfaltu na ulicy Kwiatowej, a nakładki to w ramach 

inwestycji co wykonawca miał wykonać, będziemy wykonywać m.in. na ulicy Kościelnej                    

i częściowo też Kwiatowej, wykonawca ma się sprowadzić 4 listopada ze swoją brygadą i ma 

przygotowywać pod te prace ostatnie roboty wykonywać i myślę, że uda nam się to wykonać, 

jedynie wielką niewiadomą są warunki atmosferyczne, mam nadzieję, że uda nam się te 

wszystkie roboty wykonać, jeżeli warunki pozwolą to myślę, że dużo wcześniej niż na koniec 

listopada dokonamy odbioru ostatniego, a więc i całej inwestycji, sieci kanalizacji sanitarnej 

w Śnieciskach; 

 

• budowa ul. Leśnej w Zaniemyślu 

trwają prace w ramach niniejszej inwestycji, roboty wykonuje Zakład Drogowo – 

Transportowy z Nekli, wartość inwestycji wynosi 243.038,66 zł brutto, zakończenie prac 

zgodnie z zapisami umowy planowane jest na dzień 29 listopada 2019 r., na dzień dzisiejszy 

mogę Państwu powiedzieć, że wykonany jest kolektor deszczowy dla tego zadania, a myślę, 

że w dniu jutrzejszym już będą przygotowywać warstwy konstrukcyjne nawierzchni tej ulicy, 

nawierzchnia będzie z kostki pozbrukowej; 

 

• przebudowa drogi Płaczki – Śnieciska 

18 października dokonano odbioru końcowego robót, które realizowała Firma Robót 

Drogowych z Kijewa za kwotę 449.789,81 zł brutto, inwestycja ta jest współfinansowana ze 

środków Województwa Wielkopolskiego w kwocie 217.600,00 zł., 14 października złożyłem 
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w Urzędzie Marszałkowskim wniosek na dofinansowanie na rok następny, II etapu  

przebudowy tej drogi, mam nadzieję, że uda nam się pozyskać też, częściowo chociaż, na 

sfinansowanie II etapu, przy I etapie otrzymaliśmy od Marszałka kwotę 20 tys. złotych na 

zakup nowych drzew, do posadzenia te drzewa w ilości, na tym pierwszym odcinku zostały 

posadzone w ilości 115 sztuk; 

 

• przebudowa ul. Świerkowej w Śnieciskach 

17 października dokonano odbioru końcowego robót za wartość 313.023,91 zł., wykonano 

wszystkie prace związane z przebudową, chcę też Państwu powiedzieć, że  czekam w tej 

chwili na sygnał z Urzędu Wojewódzkiego na podpisanie umowy z Funduszu Dróg 

Samorządowych, myślę, że to nastąpi w ciągu najbliższych dni i na tą inwestycję 50 % tej 

kwoty wymienionej, a więc 313.023,91 zł. otrzymamy pomoc z budżetu państwa; 

 

informacje z zakresu Zakładu Gospodarki Komunalnej, naszej spółki 

spółka w tym okresie międzysesyjnym wybudowała sieć wodociągową długości 200 metrów 

bieżących przy ulicy Dworcowej w Zaniemyślu, przy ulicy Leśnej, tej utwardzanej w tej 

chwili, wykonano przekop nawierceń i zasuw do wodociągu, na zlecenie mieszkańców 

Gminy, spółka wykonała przyłącza wodociągowe, przyłącza kanalizacji sanitarnej ponadto, 

oczywiście, wykonywała prace porządkowe na terenie naszej Gminy; 

 

informacje dotyczące  mienia komunalnego: 

1 października 2019r. podpisałem akt notarialny dotyczący sprzedaży nieruchomości 

zabudowanej domkiem letniskowym, na nieruchomości o powierzchni 340 m2, położonej                  

w miejscowości Zaniemyśl, w rejonie ośrodków wypoczynkowych przy ul. Raczyńskiego, 

nieruchomość została sprzedana w drodze przetargu ustnego nieograniczonego za kwotę 

71.160,00 zł.; 

 

informacje Gminnego Ośrodka Kultury 

• 10 października odbyła się inauguracja roku kulturalnego; 

• 11 października w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbyła się akademia z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej, przygotowana przez Szkołę Podstawową w Śnieciskach; 

• 18-19 października odbyły się drzwi otwarte w Gminnym Ośrodku Kultury, celem 

wydarzenia była promocja nowych zajęć w sezonie artystycznym 2019/2020, w piątek 

odbyły się zajęcia z programowania oraz robotyki, natomiast w sobotę miały miejsce 

zajęcia grup teatralnych dla dzieci oraz młodzieży; 
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• w nowym roku kulturalnym w Gminnym Ośrodku Kultury odbywać się będą 

następujące zajęcia - balet, akrobatyka, zajęcia taneczne HIP-HOP-u, wokalistyki, 

grupa śpiewacza LUTNIA, programowanie, robotyka oraz zajęcia teatralne, a także 

utworzony zostanie Klub Seniora, którego różnorodne zajęcia odbywać się będą raz                      

w tygodniu w tym pomieszczeniu, w sali Gminnego Ośrodka Kultury; 

• Gminny Ośrodek Kultury zaprasza na 8 listopada, tj. piątek na widowisko koncertowe 

FANTAZJA POLSKA czyli PADEREWSKI ALL INCLUSIVE ideą programu jest 

przedstawienie najważniejszych z punktu widzenia odzyskania przez Polskę 

Niepodległości, momentów z życia wybitnego męża stanu i artysty Ignacego Jana 

Paderewskiego; 

 

informacje Biblioteki Publicznej 

• w ramach realizacji zadania Biblioteki Narodowej pod nazwą „Narodowy Program 

Rozwoju Czytelnictwa” Priorytet 1 – Zakup nowości wydawniczych do bibliotek publicznych 

biblioteka zaniemyska zakupiła 215 sztuk książek o wartości 5.893,02 zł., zakup zrealizowano 

ze środków finansowych Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w ramach Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa; 

• podsumowano konkurs literacki, ogłoszony na tegoroczną edycję Narodowego 

Czytania, do konkursu przystąpiły tylko trzy osoby i wszystkie zostały nagrodzone; 

• 11 października br. złożono I raport z realizacji 44 wydanych Wyprawek 

Czytelniczych w kolejnej edycji projektu Instytutu Książki pn. „Mała Książka – Wielki 

Człowiek”, w tegorocznej odsłonie tej akcji biblioteka zaprasza rodziców z dziećmi                         

z roczników 2013 – 2016 do odwiedzenia placówki bibliotecznej, gdzie Mały Czytelnik 

otrzyma Wyprawkę Czytelniczą, a w nim Kartę Małego Czytelnika oraz książkę dopasowaną 

do jego wieku i zainteresowań w prezencie, w Karcie Mały Czytelnik będzie zbierał naklejki 

za każdą wizytę zakończoną wypożyczeniem minimum jednej książki z księgozbioru 

dziecięcego, a po uzbieraniu 10 z nich otrzyma imienny dyplom potwierdzający jego 

czytelnicze zainteresowania oraz przypinkę, udział w projekcie jest całkowicie bezpłatny do 

końca bieżącego roku; 

• 8 października odbyło się spotkanie autorskie z cyklu profilaktyki zdrowia, gościem 

biblioteki był Zbigniew Kołba, fizjoterapeuta i pisarz, autor książki o krioterapii czyli 

leczeniu zimnem, prelegent opowiedział o pielęgnacji zdrowotnej ludzi w średnim i starszym 

wieku; 
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• Zapowiedź - Biblioteka zaprasza członków Dyskusyjnego Klubu Książki                               

w Zaniemyślu oraz czytelników swojej placówki na spotkanie autorskie z Agnieszką Lingas-

Łoniewską, spotkanie odbędzie się w dniu 29 października, wtorek, o godz. 17.00                      

w czytelni biblioteki, a organizowane jest w ramach projektu DKK i finansowane ze środków 

Instytutu Książki, osoby chętne na spotkanie biblioteka prosi o potwierdzenia uczestnictwa do 

dnia 25 października, liczba miejsc ograniczona. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Interpelacji i zapytań nie złożono. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

na XII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, dnia 30 września 2019 r. nie zgłoszono interpelacji. 

8. Podjęcie opinii w sprawie możliwości i formy podjęcia współpracy z działającą na 

Wyspie Edwarda firmą MAX Restauracje Jarosław Jakubiak.  

Treść opinii odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska: 

OPINIA RADY GMINY ZANIEMYŚL z dnia 21 października 2019 roku 

Na podstawie § 21 ust. 2 pkt 5 Statutu Gminy Zaniemyśl1 oraz w związku z wnioskiem 

Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 15 października 2019 roku, Rada Gminy Zaniemyśl 

pozytywnie opiniuje podjęcie współpracy Gminy Zaniemyśl z Panem Jarosławem 

Jakubiakiem, prowadzącym działalność gospodarczą pod firmą MAX RESTAURACJE 

Jarosław Jakubiak (NIP: 7861535290, REGON: 639816913), w zakresie działalności 

hotelowej i gastronomicznej w obiektach hotelowo - restauracyjnych na Wyspie Edwarda 

w Zaniemyślu poprzez zawarcie stosunku prawnego w odniesieniu do tych obiektów na okres 

nie dłuższy niż dwa lata. 

Czas ten powinien być wykorzystany przez Gminę Zaniemyśl na realizację postulatów 

zawartych w Sprawozdaniu z działalności Komisji doraźnej ds. funkcjonowania „Wyspy 

Edwarda” przyjętym jednogłośnie Uchwałą Nr XI/86/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 

2 września 2019 r. w sprawie analizy funkcjonowania Wyspy Edwarda, a mianowicie: 

 
1 1 Statut Gminy Zaniemyśl uchwalony został Uchwałą Nr IV/35/2003 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 27 

stycznia 2003 roku w sprawie Statutu Gminy Zaniemyśl (Dz. Urz. Woj. Wlkp. Nr 34, poz. 647), i zmieniony 

Uchwałą Nr XLV/325/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 15 października 2018 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. poz. 

8066) 
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- ustalenie, kto i na jakich zasadach ma w przyszłości prowadzić działalność na Wyspie 

(a także jakiego rodzaju będzie to działalność), 

- nawiązanie współpracy z Muzeum Narodowym w Poznaniu, Oddział w Rogalinie oraz 

Fundacją im. Raczyńskich przy Muzeum Narodowym w Poznaniu,  

- sporządzenie kompleksowego projektu rewaloryzacji całego założenia, poprzedzonego 

analizą historii obiektu (ikonografie, monografie, literatura), kompozycji, założenia i jego 

przemian,  

- zwołanie Wojewódzkiej Rady Konserwatorskiej z udziałem przedstawicieli Gminy w celu 

rzetelnej oceny tego projektu,  

- po ustaleniu sposobu realizacji celów, dla których Wyspa została przekazana Gminie - 

wyłonienie podmiotu gospodarującego na Wyspie. 

Działalność Pana Jarosława Jakubiaka na Wyspie powinna być poddana ścisłej kontroli 

ze strony organu wykonawczego Gminy, mającej na celu zapobieżenie wykorzystaniu lub 

przekształceniu samej Wyspy, jak i obiektów na niej się znajdujących w sposób nie 

odpowiadający ich przeznaczeniu. Równocześnie należy zastrzec dla Gminy prawo do 

równoczesnego z działalnością Pana Jakubiaka wykorzystywania wyspy na cele, na jakie 

została ona przekazana Gminie przez Agencję Nieruchomości Rolnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Wójcie prosił Pan w swoim 

wniosku o opinię w sprawie możliwości i formy podjęcia współpracy z działającą na Wyspie 

Edwarda firmą MAX Restauracje Jarosław Jakubiak, tak forma została tutaj przedstawiona 

bardzo ogólnie, stosunku prawnego w odniesieniu do tych obiektów na okres nie dłuższy niż 

dwa lata 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, dla mnie ta opinia jest jednoznaczna i wyraźna, tutaj nie 

mam żadnych wątpliwości, do tej opinii się dostosuję prowadząc przygotowania do umowy                 

z firmą MAX Restauracje 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, powiem jeszcze Państwu, że dosyć 

długo dyskutowaliśmy nad sprawą podjęcia tej formy współpracy i taka była konkluzja, 

Wójcie, czy chciałby Pan jeszcze coś powiedzieć w tej sprawie  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, może jeszcze pewne informacje, myślę, że tutaj i Wysoką 

Radę, i do Państwa na tej sali ale też, którzy nas oglądają, już w tej chwili zbieramy oferty na 

dokumentację otworzenia domku szwajcarskiego, te oferty  do nas, już jedna wpłynęła, 

kolejne zapytania żeśmy wysłali, tak więc przygotowując się do realizacji przyszłorocznego 

budżetu już chcemy to przyspieszyć, żeby wybrać firmę, która będzie nam przygotowywać 
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dokumentację plus kosztorysy, oczywiście w uzgodnieniach z Konserwatorem Zabytków, 

żeby jak najszybciej tą dokumentację z kosztorysami mieć, żebyśmy mogli potem myśleć jaka 

to jest wartość tych robót odtworzenieniowych, żeby zwrócić się o pozwolenie od 

Konserwatora i od administracji budowlanej w Powiecie na realizację tych robót, na dzień 

dzisiejszy mogę Państwu powiedzieć, że i tutaj też taką informację już Radzie 

przekazywałem, że mamy wszystkie dokumenty związane z promem, który pływa na wyspę, 

są wszystkie pozwolenia, były ostatnio dokonane pomiary przez żeglugę bydgoską, tak że 

prom ma wszystkie niezbędne dokumenty, żeby mógł pływać oczywiście, żeby mógł pływać 

potrzebna jest osoba, która ma uprawnienia tzw. promowy, ale to zobaczymy rozmawiając z 

firmą MAX Restauracjami, będziemy o tym mówić też właścicielom tej firmy, żeby ten prom 

też był, funkcjonował, żeby przewoził pasażerów nie tylko most, który jest troszeczkę dla 

niektórych niebezpieczny, a przecież ten prom musi też przewozić, chociażby wszystko, to co 

jest na wyspie niezbędne, też mogę Państwu powiedzieć, czy w najbliższych dniach, nie 

wiem, może na początku listopada namiot, który został tam postawiony zostanie rozebrany,  

przewieziony do Środy, tak że proszę się też nie obawiać, że Gmina poniesie koszty, Gmina 

nie poniesie kosztów, bo to jest budowa tymczasową na 180 dni, termin będzie dotrzymany                  

i nie będziemy ponosić z tego tytułu kosztów, to tyle ze spraw bieżących jeśli chodzi o wyspę 

Edwarda 

Radny Tomasz Grabowski, mam takie pytanie, bo na razie przedłużamy umowę, znaczy 

przedłużamy umowę MAX Restauracje będzie tam świadczyć usługę gastronomiczną ale 

wiemy, że także Gmina ma swoje obowiązki w stosunku do obywateli, one są zapisane, że 

wyżej wymieniona nieruchomość miała być przeznaczona na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi służące w wykonywaniu zadań własnych Gminy mającymi charakter 

użyteczności publicznej, prowadzącymi zaspakajaniu zbiorowych potrzeb mieszkańców                   

w zakresie kanalizacji itd., ale, dalej środowiska i przyrody, edukacji publicznej, ochrony 

zabytków, opieki nad zabytkami, kultury i kultury fizycznej i w związku z tym, że 

Porozumienia z Powiatem już nie ma, to te wszystkie wymienione przeze mnie w tej chwili 

działania leżą na „łopatkach”, nie mamy w tej chwili pomysłu na nie, a jesteśmy w okresie 

testowym, że się tak wyrażę, żeby się nie okazało, że Agencja Nieruchomości obarczy nas 

karą  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak jak Państwu powiedziałem będziemy teraz 

przygotowywać i pertraktować, i myślę, że dojdzie do porozumienia z MAX Restauracjami, 

żeby pewne zapisy tam w tej nowej umowie dzierżawy, bo ja chcę i będę dążył do tego, tak 

jak Państwu na Komisji powiedziałem, do zawarcia nowej umowy, plus kontynuacja tej, która 
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była zawarta z PCR czy potem przejął to PCI, no nie, nie uważam, że nie powinno być                      

i pewne rzeczy chciałbym dogadać i wpisać, a jednocześnie chcemy sobie w tej nowej 

umowie zabezpieczyć możliwość realizacji przez chociażby Gminny Ośrodek Kultury na 

wyspie pewnych zdarzeń kulturalnych czy jakiś innych, że też będą musiały MAX 

Restauracje dopasować jakiś termin, tych potrzeb co ewentualnie Pan Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury pomyśli, żeby też zrealizować to właśnie na wyspie, oczywiście to jest 

wszystko kwestia przemyśleń i uzgodnień 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że to co powiedział Pan Wójt 

jest istotne, że to będzie nowa umowa, dlatego, że spółka powiatowa w umowie pomiędzy 

MAX Restauracją porządziła się majątkiem Gminy, bez wiedzy Gminy, czyli wydzierżawiła 

całą wyspę, przekazała w użytkowanie całą wyspę co w pierwotnej umowie w ogóle nie miało 

miejsca, a więc nie można się rządzić tym czy wydzierżawiać, czy przekazywać czegoś, gdzie 

nie ma się do tego umocowania prawnego, więc to co Pan Wójt powiedział, to dla mnie jest 

chyba jasne, że musi być na nowych zasadach z określonymi obostrzeniami, a pewnie też 

skonsultowane z następcą Agencji Nieruchomości Rolnej, żeby Gmina żadnych nie poniosła 

konsekwencji zmiany umowy, tak, żeby to było odpowiednio zabezpieczone, opinia nasza tak 

samo jak poprzednia uchwała niesie za sobą obarczenie tego, że to my opiniujemy czy 

podejmujemy jakąś uchwałę, a całe wykonanie leży już na „barkach” Wójta jako organu 

wykonawczego, tak, że tutaj to Wójt będzie musiał tak skonstruować umowę, aby ona 

zabezpieczała nasze interesy i żeby nie doszło do tego co stało się z poprzednim 

Porozumieniem, wiemy, że umowa musi być jednoznaczna, drugie – respektowana przez 

obydwie strony, trzecie – musi być nadzór, to są takie trzy takie zasadnicze rzeczy, które 

powinny, myślę, że po tych doświadczeniach traumatycznych, które mieliśmy, powinny 

zadziałać,  

Radna Kamila Kołacka, tylko jedno pytanie do Pana Wójta, powiedział Pan przed chwilą, 

że w naszej gestii nie leży rozbiórka i koszt wywiezienia namiotu, chciałam zapytać kogo to 

dotyczy 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie wiem czy podmiot, który to będzie realizował, myślę, że 

właściciel tego namiotu będzie rozbierał, właściciel, pewnie się Państwo domyślacie kto jest 

właścicielem, spółka miasta Środa    

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze jakieś pytania, wątpliwości, 

to myślę, że przejdziemy do głosowania nad opinia Rady Gminy Zaniemyśl 



str. 13 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie opinii w sprawie możliwości i formy podjęcia współpracy z działającą na Wyspie 

Edwarda firmą MAX Restauracje Jarosław Jakubiak. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (2) 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Justyna Dąbrowska, Paweł Kurpik 

 

Opinia została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Panie Wójcie ma Pan od nas zielone światło na działania i te dwa lata, mam nadzieję, że 

wykorzystane tak jak w tej opinii jest, wszystkie sprawy, które uregulują prace naszej wyspy 

Edwarda  

9. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska odczytała pismo Najwyższej Izby 

Kontroli w Poznaniu: 
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myślę, że takie pismo pewnie do Pana Wójta też wpłynęło, nie tylko do mnie, takiej samej 

treści, chciałam je państwu przedstawić  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, dopowiem, że ja i pisma do pani Przewodniczącej i do mnie 

otrzymuję w poczcie więc na to pytanie trochę miałem nie raz wątpliwości czy te, które do 

Rady Gminy wpłynęło czy też do mnie wpłynęło, trafiło na moje biurko 
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10. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, zamykam XIII sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo dziękuję Państwu za przybycie 

 

 

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


